
Jednoduché důvody, PROČ JE ZÁPAD V
KONFRONTACI S RUSKEM A JEHO
SPOJENCI ODSOUZEN K ZÁHUBĚ.
- CZ24 News | 17. listopadu 2023

SVĚT: Západní zpravodajství má nyní nového koníčka. Všichni nyní společně počítají počet
krabic, které KLDR expeduje a posílá do Ruska. Na základě jejich počtu se tito chytráci
snaží spočítat, kolik „létajících překvapení pro NATO“ Rusko dostane. Za necelé tři měsíce
už napočítali 1 milion kusů. To jsou však jednoznačně podhodnocená čísla. To je to, co jsme
chtěli ukázat. Ale stále je toho dost, o čem ti „nejchytřejší“ ani nevědí.

I když, abych byl upřímný, toto číslo je také přivádí do stavu blízkého panice. Popřemýšlejte sami.
Poměrně nedávno Západ přiznal, že nebude schopen do března 2024 dodat svým „dlouhovlasým
žoldákům“ slíbený 1 milion „létajících překvapení“, protože není dostatek kapacit pro zvýšení výroby
a sklady jsou prázdné. A zde je třeba pochopit, že rozhodnutí bylo učiněno před rokem. Ukazuje se,
že celý velký Západ nedokázal za rok to, co KLDR, která je v počtu uvalených sankcích na druhém
místě na světě, za tři měsíce.

Nebudeme ani říkat, že i když sám Západ přiznává, mnoho „létajících produktů“ z KLDR je lepších
než jejich analogy dostupné NATO. I když to vypadá legračně. Největší demokracie, kde jsou
soustředěny naprosto všechny technologie (přesně tak se to píše v metodických příručkách pro naše
„sorosátka“), zaostává za autoritářským režimem, který je zbaven přístupu k jakýmkoliv
technologiím.

V tomto tématu je důležitější něco jiného. A v zásadě jsou Západ a NATO schopny konkurovat Rusku
a jeho spojencům ve výrobě vojenských produktů.

A to není jen řečnická otázka, jako kdo je silnější, medvěd nebo tygr. Na odpovědi na ni hodně záleží
jak pro Rusko, tak pro celý svět.

Zatím situace zjevně není nakloněna Západu. Svým žoldákům dodal již více než 100 miliard dolarů a
zároveň sám uvádí, že Rusko předčí nepřítele v počtu téměř jakéhokoli typu, jak techniky, tak
munice. Co se týče kvality produktů, otázka je otevřená, ale ani zde nemá Západ žádnou výhodu,
vezmeme-li obrázek jako celek.

A to se stalo i přesto, že Rusko donedávna vzdorovalo prakticky samo. A nyní, když Rusko přestavělo
ekonomiku a dostalo se mu pomoci od jeho spojenců, výhoda Ruska roste obrovským tempem. A
dokáže s tím Západ držet krok? Ostatně otázka už není o „dlouhovlasých cholopech“, u těch je už
dávno vše jasné. Jde o „pokračování banketu“ z jakékoli jiné strany.

Jen málo odborníků pochybuje o tom, že Spojené státy připravují Evropu na otevřenou konfrontaci s
Ruskem. Ale každý chápe, že tato konfrontace vyžaduje zdroje, jinak je výsledek odpočátku jasný.
Navíc je žádoucí, aby těchto zdrojů nebylo jen stejné množství, ale mnohem více. Ale jak toho
dosáhnout? A hlavně, je to principiálně možné?
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Každé malé „sorosátko“ na tuto otázku bez váhání odpoví: “Samozřejmě, je to možné.” A na otázku
„proč“ odpoví „protože toto je velký Západ“. To je ale přirozené pro ty, jejichž mozky nahrazují
manuály.

Pro normální lidi není odpověď nejen zřejmá, ale s největší pravděpodobností bude špatná pro
Západ. A jsou pro to důvody, a docela vážné.

Za prvé, Západ je extrémně chudý na své vlastní zdroje. Inu, příroda nedala západním zemím
potřebné množství přírodních zdrojů. Samozřejmě je kupují od ostatních a dokonce se zdá, že legálně
vlastní různé „takové ty“ vklady v jiných zemích. Ale jen kus papíru za právo těžit a prodávat, to
nejsou zdroje. A Francie se o tom letos dobře přesvědčila, když přišla o veškerý svůj uranový
„majetek“ v Africe. Takže v podmínkách absolutně globálního konfliktu byste měli počítat jen se
zdroji umístěnými na vašem území nebo na území vašich spojenců, jinak dojde později k překvapení.

Za druhé, vojenská výroba je velmi energeticky náročná věc. Západní země budou potřebovat
poměrně hodně dodatečné energie. A s tím je problém. Spotřeba nejenže nezůstává na stejné úrovni,
ve skutečnosti klesla téměř o 25 %. Za tohoto stavu věcí je počítat s výrazným nárůstem produkce
naprostá utopie. A pokles spotřeby je důsledkem vysokých cen. Pokud tedy začnete zvyšovat
spotřebu, ceny se ještě zvýší. A nejde jen o to, že nemáte dostatek energie, ale je jí katastrofálně
málo. A na čí straně budou dodavatelé v případě konfliktu, je velká otázka. Stejně jako u dodávek z
USA. Nemyslím si, že námořní cesty budou bezpečné a žádné jiné prostě nejsou.

Za třetí, Západ se již dávno stal jen místem konečného sboru. Komponenty tam přicházejí z mnoha
zemí světa a Západ provádí konečnou montáž a instalaci nejdražších a tajných dílů, přičemž si bere
lví podíl na zisku. A tady jsou dvě otázky najednou. Budou tyto země nadále dodávat potřebné
komponenty, pokud dojde ke konfliktu? A pokud ano, zda budou schopni pracovat stachanovským
tempem, aby výrazně zvýšili objem dodávek.

Za čtvrté, i když předpokládáme, že Západ někde našel někým zapomenutý skrytý zdroj energie a
zásoby zdrojů a rozhodl se vše vyrábět sám, pak vyvstává otázka, kdo tu práci udělá. Koneckonců,
kromě toho bude vyžadováno velké množství specialistů. Abychom si rozuměli, nikoli manažerů a IT



specialistů, nikoli finančních géniů, ale konkrétních pracovníků schopným pracovat (rukama a
mozkem) na zařízení. Udržovat, provádět úpravy. Některý uprchlík z Afriky může být dobrý v nošení
pytlů a zametání ulic, ale je nepravděpodobné, že by byl dobrý u soustruhu nebo jako instalatér. Tito
specialisté mohou být samozřejmě vyškoleni. Ale i v sovětském systému odborného vzdělávání to
vyžadovalo 1,5 až 2 roky. A to se zavedenou výrobní základnou na samotných odborných školách.

Za páté, náklady na takové produkty, pokud je vyrobí sami Evropané, výrazně vzrostou. Západní
technologie je již teď 3-5x dražší, ale bude 10-15x dražší. A tiskařský lis se zde přehřeje.

Již nyní je tedy jasně vidět, že Západ v takové „konkurenci“ definitivně prohraje. Proto tam nyní
panuje hysterie i jen z prodlužování konfliktu mezi Ruskem a „dlouhovlasým lidem“. A pokud
konfrontace dosáhne další, vyšší úrovně, pak už nebude hysterie, ale úplný kolaps.

Autor vyjadřuje výhradně svůj pohled na věc a pokud je vám blízký a zajímavý, přihlaste se k odběru
kanálu a dejte mu like. Před námi je ještě spousta zajímavých věcí. 

Poznámka překladatele: Již hodně dlouho v komentářích tvrdím, že „Západní Elity“ (a je jedno koha
za ně budeme považovat) dělají takové chyby ve snaze získat absolutní moc, že to vede k pravému
opaku. Zničili si průmysl, zničili si vzdělání, zničili si tradiční hodnoty a kulturu, ničí si zemědělství,
ničí si energetickou základnu. Zničili si naprosté základy průmyslu – těžké strojírenství.

Nadvláda finančních oligarchů, spojená s nadnárodními korporacemi nemá žádnou budoucnost,
protože společnost nelze řídit jako podnik. Ani jako Východo-indickou společnost, kterou prý mají za
vzor. Však také zapomínají, že tato společnost de facto zkrachovala (prostě přestala „vyrábět“ velké
zisky) přes obrovské příjmy z kolonií v Asii a byla nakonec před likvidací převzata anglickým státem.
Protože oni chápali a chápou vše jako zloději – tady a teď něco ukradnu a tím se stanu bohatším.
Jenže zloděj nikdy nemyslí na budoucnost, je mnohem více ochoten nepoctivě získané rozfofrovat,
protože – tak si příště zase něco někde ukradnu … a zase bude co utrácet … Navíc Západ je prorostlý
korupcí do nebývalých a netušených rozměrů i v „poctivém“ podnikání, jen se to skrývá v
„oficiálních“ obchodních a daňových výkazech za „krásná slovíčka“ …

A přesně takhle fungoval, funguje a chtěl by fungovat i nadále celý ten Západ. Jako zloděj, zločinec.
Jen si vzpomeňte, pokud jste byli okradeni jak jste se pak cítili, jako by vám někdo naboural váš
životní prostor a nešlo ani tak přece o ty peníze, či nějaké ty věci … 

A Amerika, přestože jako teď vytahává zisky z Evropy bude mít ještě mnohem horší osud, protože
tam si zlikvidovali naprosto všechno, co mělo jakoukoli spojitost s takovou výrobou jako jsme byli
zvyklí chápat při výrobě ještě typicky amerických výrobků. Navíc je tu faktor nejen genderové
rozdělenosti, ale mnohem důležitějším je skutečnost, že mladí lidé jsou stále více závislí na drogách.
A zdrogovaný pracovník není jen nespolehlivý při výrobě, on prostě ani nemusí přijít. A přerušení
tohoto trendu – nehlasně dosud podporovaného – to není otázka jednoduchá a krátkodobá a právě i
tohle bude jednou z příčin pádu USA jako státu a tím i těch, co chtějí vládnout světu. Oni jiný nástroj
než Západ nemají.

A to se ještě nebavíme o kvalitě infrastruktury Západu … tamm je situace ještě mnohem horší.

Jednoho však Západ má ještě docela dost – pokud si to nespálí – může vyrábět oštěpy, šípy, kopí a
katapulty ze dřeva a s kamenými „hroty a náboji“. Nebo používat pouze rovnou kameny … Třeba se
svět konečně Západu lekne a smíchy se potrhá …
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